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Betreft tong-TAC 2014 Ons kenmerk
DGA/ 13197526

Geachte heer M

Dank voor uw brief van 11 november 2013, waarin u de zorgen van de
Nederlandse kottersector verwoord over de situatie in de tongvisserij. U pleit voor
een roll-over (status quo) van de TAC voor Noordzeetong voor 2014.

Ik ben het met u eens dat de sociaal-economische en ecologische belangen
zorgvuldig afgewogen moeten worden. Dit zeker bij het tongbestand in de
Noordzee, waarvan u terecht stelt dat Nederland groot aandeelhouder is. Dat
schept verplichtingen. Het is evident dat tong voor de boomkorsector een
belangrijk bestand is, tegelijkertijd is mijn beleid gericht op een visserij die ook op
lange termijn duurzame vangstmogelijkheden biedt. Daarom zijn voor mij
continuïteit en perspectief voor de tongvisserij ook op de middellange termijn
uitgangspunt.

Ik heb kennisgenomen van het biologisch advies van ICES. Het bestand bevindt
zich weliswaar binnen biologisch veilige grenzen, maar de toekomstige
ontwikkelingen zijn zorgelijk. De tongvisserij en het bestand zijn erg gevoelig voor
matige jaarklassen. De op wetenschappelijke basis door ICES vastgestelde
verwachting is dat het tongbestand bij een status quo van de TAC (14.000 ton)
met 9% zal dalen. Zelfs een verlaging met lS% volgens het meerjarenplan zal
leiden tot een daling van het paaibestand met 4%. Daarnaast heeft de Europese
Visserijraad zich gecommitteerd aan het behalen van de MSY doelstelling in 2015.
Dit zijn inzichten in de middellange termijn ontwikkelingen die moeten worden
meegewogen in de besluitvorming voor de korte termijn.

Het meerjarenplan voor het beheer van schol en tong in de Noordzee (EG
676/2007) is onverminderd van kracht. Weliswaar is fase één zoals u schrijft
reeds drie jaar geleden bereikt en is er over fase twee nog geen besluit genomen,
maar duidelijk is dat fase twee MSY als doelstelling heeft. Dankzij dit beheerplan
dat de Raad de afgelopen jaren heeft gevolgd, bevinden schol en tong zich op dit
moment binnen biologisch veilige grenzen, hebben we schol al op MSY en tong
bijna op MSY.
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U neemt voorbeeld aan de situatie met kabeljauw en het besluit daarover in de
Raad van Visserijministers in december 2012. Mijns inziens gaat die vergelijking
niet helemaal op, omdat kabeljauw nu eenmaal een sterk groeiend bestand is en
hier met succes discardbeperkende maatregelen zijn genomen. Dankzij die
maatregelen kon binnen het wetenschappelijk advies gebleven worden. Ik
verwacht weinig draagvlak, noch bij lidstaten, noch bij de Europese Commissie,
om af te wijken van het meerjaren plan voor het beheer van tong en schol plan.
Zeker als er bij de buurlanden nog tongquota over zijn.

U mag ervan uitgaan dat ik een evenwichtige afweging van sociaal-economische
en ecologische belangen zal doen. Ik betrek daarin ook uw verzoek en zal in het
totaal pakket mijn oordeel, ook in het licht van de mijn algemene inzet in de
Visserij Raad vellen. Over de inzet in de najaarsonderhandelingen wil ik nog met u
van gedachten wisselen. U ontvangt nog een uitnodiging voor een bestuurlijk
overleg.
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